

## Referat fra møte i Langrennskomiteen - møte nr. 8 i tingperioden 2021-2023

**Sted:** Granåsen

**Tid:** onsdag 28. september 2022, kl. 19:00-22:00

**Tilstede:** Håkon Solvik, Ronny Ingebrigtsen, Jens Petter Estil, Maj Helen Nymoen, Kristian Tettli Rennemo, Gøril Holmvassdal. Anders Myrland fra adm.

**Forfall:** Live Spilker og Ingrid Narum (skiutvikler)

### Vedlegg (ligger på LK-Teams)

- Referat forrige LK-møte
- Diverse saksgrunnlag

### TIL DAGSORDEN

#### **Sak 47 - 21/23 - Godkjenning av innkalling/sakliste**

**Vedtak:** Innkalling og sakliste ble godkjent

#### **Sak 48 - 21/23 - Gjennomgang av åpne saker forrige referat**

Arbeidsutvalg turrenn

LK mener turrennkonsept i utgangspunktet er opp til hver enkelt arrangør, men vedkommende som har henvendt seg kan utfordres til å lage en arbeidsgruppe for å se på tiltak for å gjøre turrenn mer attraktivt igjen.

**Vedtak:** LK-leder svarer opp henvendelsen

### ORIENTERINGSSAKER

#### **Sak 49 – 21/23 - Orienteringer**

1. Presentasjon ny administrasjonssjef – Anders Myrland
2. Sportssjef Olaf Lurvik presenterte sine erfaringer så langt og status på ELON, TMN og andre områder innenfor senior. Et årshjul for å gjøre ting til riktig tid neste sesong vil være spesielt viktig.
3. Eiermøte Elon og TMN torsdag 29. September
  - o Eiergruppen: sportssjef, LK-ledere og administrasjonssjefer fra alle tre skikretsene
  - o Møte i styringsgruppen etter dette. Olaf kaller inn.
4. Generell status økonomi. Det har vært en stor utfordring å få ut oppdaterte tall og resultat-/sesongregnskap, og Team ELON har vært spesielt utfordrende.
  - o Sesongregnskap siste to sesonger for ELON ble presentert, med spesielt fokus på de utfordringer som ligger der mht. reise-/smørekostnader fra to sesonger tilbake som ikke er viderefakturert. Etter at dette er gjort, vil ELON ende opp i god pluss. LK har tidligere ikke fått rapportert regnskap for ELON, da dette er et eget avdelingsregnskap, og styringsgruppa har ansvar for løpende drift og økonomi.
  - o Sesongregnskap langrenn/LK (avd 70-75) siste tre sesonger ble presentert kort. Dette ligger også på LK Teams. Totalt sett cirka i 0 for sesongen 21-22, positivt resultat på 316.000,- i 20-21. Grundigere gjennomgang senere.
  - o Maj Helen og Gøril følger opp søknad til SMN om samfunnsutbytte for Sparebank1 Cup
5. Status avtaler
  - o Teamavtaler TMN og ELON er OK og signert av kretsledere og LK NSF.
  - o Treneravtaler: Noen avtaler på senior og juniorkretslag mangler. Administrasjonssjef følger opp.
  - o Utøveravtaler: Mangler fortsatt noen avtaler. E-postliste på juniorkretslagsutøvere til adm. Administrasjonssjef følger opp.

- Sponsoravtaler TMN: KLP og ASKO er fakturert ut. Fjøsssystemer er ikke fakturert og ikke signert, men det skal være enighet om avtalen. Må følges opp. Søknad om Samfunnsutbytte Sparebank1 er akkurat innvilget, blir rapportert og innbetalt på senvinteren 23. Det jobbes med rennsponsorer framover.
- 6. Status fra arbeidsgruppe spiseforstyrrelser
  - Planlegger arrangement ifm. nærsamling junior og infomøte junior samtidig
- 7. Høstmøte og fagmøte NSF
  - Håkon og Maj Helen deltar fra LK

## Sak 50 – 21/23 – Statusrapport LK

### Sone

Generelt bra med aktivitet og godt i gang med sonesamlinger. Live er sykemeldt, Maj Helen følger inntil videre opp for LK. Ingrid bistår på kommende sonesamling i sone Trondheim og bistår øvrige soneledere ved behov.

### 13-16 år

Tore Berdal har ansvaret for kretssamlinger for 15-16 åringene i samarbeid med de klubbene og sonene som skal arrangere samlingene. Han skal også være hovedleder på Hovedlandsrennet og på Ungdomsstafetten. Kontrakt er signert.

Det har vært avholdt 2 kretssamlinger. En på Byåsen i juni og en på Støren i september. Nytt av året er at det er tilbud om overnatting på samlingene. Et populært tilbud, og ca. 30 deltagere på sist samling på Støren.

1.-2. oktober inviteres det til samling i Knyken. Denne samlingen er i samarbeid med team ELON (se tidligere utsendt invitasjon). Marit Bjørgen og Guro Strøm Solli kommer også for å snakke fra den siste boka de har skrevet om treningen til Marit.

Det tilføres midler fra NSF til både Team ELON og til gjennomføring av samlingen

### Junior

Det har vært gjennomført flere samlinger for juniorene denne sommeren. Det har vært to hjemmesamlinger, en fra 17.-19. juni i Granåsen med 47 deltagere, hvor Ane, Øyvind og Espen var trenere. Deretter 19.-21. august i Granåsen der Maj Helen og Jens Petter hadde treneransvaret. Her var det 64 deltager. I tillegg var det tilbud om fellesøkter uke 26, 28 og 30. Oppmøtet og innsats på samlingene har vært veldig bra.

13.-16. september var det åpen kretssamling i Meråker. Her var det 67 deltakere. De fleste var tilhørende Heimdal vgs, en utøver utenom skolen, pluss to eldre junior jenter fra andre kretser. Noen av de som er elever i Meråker, deltok på noen av øktene. Tilbakemelding fra utøvere, er at miljøet er godt også på tvers av kull, og at Meråkersamlingen sann sett var mer samlende enn tidligere samlinger på Savalen. Treningsforholdene var også veldig gode.

I oktober blir det to hjemmesamlinger, og det legges opp til snøsamling i uke 48.

Jens Petter Estil overtok som juniorkretslagstrener for guttegruppa etter at Kristian Dahl ble juniorlandslagstrener.

### Junior/VGS

I forrige LK-møte vedtok vi å ta ut 15 løpere på et juniorkretslag, dette som en løsning for 22/23-sesongen i påvente av fylkeskommunens nye ressurstilodelingsmodell for spisset toppidrett for videregående skoler med spisset toppidrettstilbud. Samarbeidsmodellen mellom de tre videregående skolene med langrennstilbud og langrennskomiteene i begge skikretsene i Trøndelag er presentert for LK tidligere. Denne vil tre i kraft senest ved nytt skoleår i 2023, men bør være effektivt med et sportslig opplegg og regionlagsuttak i april/mai.

I sommer fikk de videregående skolene med litt kort varsel beskjed om å søke fylkeskommunen om sine tilbud på spisset toppidrett på nytt. Dette ble delvis gjort i samarbeid med idrettene, og vi var involvert i prosessen for langrenns vedkommende. Heimdal VGS sin søknad var strukturert på en måte som gjorde det litt vanskelig å utdype en del momenter vi mente var viktige for vår del. Spesielt gikk dette på et punkt om langrennssportens bidrag med økonomiske ressurser. Derfor ble en slik utdyping sendt direkte til Olympiatoppen, som er med å bestemme ressurstildelingen til de forskjellige skolene. Olympiatoppen har takket for innspillet og sagt at det er et viktig innspill for søknadsprosessen. Innspillet ligger som saksgrunnlag på Teams.

## **Senior TMN – Kristian**

Team Midt-Norge: 16 utøvere, 12 gutter, 4 jenter + 2 trenere

TMN Rekrutt: 24 utøvere. Ansvarlig Einar Moxnes.

Status fra trenerne:

- God sportslig utvikling – mye sykdom i vår, bra progresjon gjennom sommer
- Sterkere som lag nå enn for 1 år siden
- Bedre sportslig opplegg:
  - En ekstra samling
  - En ekstra trenerressurs til å bidra, med hovedansvar for rekrutt
  - Mer forutsigbarhet i samling og konkurranseopplegg

Utøver/Foreldremøte - planlegging/informasjon i forbindelse med reise- og smøreopplegg.

- Team Midt-Norge 27.09
- Team Midt-Norge Rekrutt 05.10.

Ingvild Harr Lian (Klæbu IL) har sagt ja til å bidra i en oppmannsrolle for å ta mye av kommunikasjonen mot klubber/løpere i forbindelse med reise-smøreopplegg.

Ketil Fiskvik er også sentral i planlegging og kommunikasjon her.

Sponsorarbeid:

- Fjøsssystemer, ASKO, KLP er med videre.
- Akkurat fått innvilget kr. 100.000 i samfunnsmidler fra Sparebank1 MidtNorge
- Egen sponsorgruppe opprettet med tanke på å selge inn «rennsponsorer» kommende sesong. Anders Thorstensen og Thor Arne Falkanger er involvert i dette arbeidet sammen med Kristian Rennemo fra LK.

## **SP1-Cup/KM/Terminliste**

Datoer og arrangør for KM og SP1-cup er satt. Frist for rennsøknader var 15. september. Er nå i dialog med klubber og soner for å flytte arrangement der det er dobbeltbookinger. Det er veldig få som søker om klassiskrenn og de fleste stafettene er søkt om i mars.

## **DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER**

### **Sak 51 – 21/23 – Post3-midler langrenn**

Administrasjonen har på vegne av LK søkt om post3-midler på to prosjekter. Prosjektene ble prioritert i følgende rekkefølge.

1. Kompetanse i klubb
2. Samhold mot toppen

Det er ennå ikke kommet tilbakemelding på eventuell tildeling av midlene. Kort beskrivelse av søknadene og budsjett på Teams LK.

**Vedtak:** Administrasjonssjef sjekker om prosjektene er innvilget. Maj Helen følger opp om/at prosjektene blir fulgt opp og rapportert inn.

### **Sak 52– 21/23 – Opprop fra klubber vedr. bruk av klubbdress på NM-stafett**

Et initiativ fra de beste klubbene i årets NM-stafett. Saksgrunnlag pr. e-post på Teams.

**Vedtak:** Et enstemmig LK støtter innspillet fra Oslo skikrets

### **Sak 53 – 21/23 – Lotteri**

I fjor høst vedtok vi å prøve uten langrennslotteriet som har vært årlig tidligere. Det innstilles på at vi fortsetter uten langrennslotteriet. Det er et upopulært tiltak for klubbene. Langrennslotteriet har tilsynelatende vært en ganske god inntektskilde, men man opplever at mange klubber ikke betaler fakturaen for lotteriet, og mye står som gamle fordringer.

**Vedtak:** LK vedtar å ikke arrangere langrennslotteriet kommende sesong. Saken bør også sees i sammenheng med diskusjon om lagsavgift i kretsstyret og eventuell endring av denne.

### **Sak 54 – 21/23 – Terminliste**

Diskusjon rennsøknader. Det er bl.a. veldig få klassiskrenn, og nesten alle stafettene er konsentrert rundt to uker i mars.

**Vedtak:** Vi fortsetter dialog med klubber og soner der det er kollisjoner. Gøril tar kontakt med noen utvalgte klubber som skal arrangere fra midten av februar og ut sesongen med en forespørsel om de kan tenke seg å arrangere klassiskrenn i stedet.

### **Sak 55 – 21/23 - Arbeid med arrangement – styre og adm**

Fra referat styremøte STS 23-aug-22

Arbeidet som er gjort på arrangement ble presentert av Ingrid og Trond i møtet.

- Presentasjon av svarrespons på spørreundersøkelse om utvikling av arrangement. Spørreundersøkelsen vil være åpen for svar.  
<https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/nyhetsarkiv/2022/2/bli-med-a-pavirke-hvordan-framtidens-skirenn-skal-se-ut/>
- Samleside om arrangement på nettside – under utvikling.
- Andre punkt til oppfølging fra undersøkelsen
- Praksis ved premieutdeling.
  - MIX lag på stafett langrenn (innspill til LK)
  - Tidtaking, dele erfaring/kompetanse
  - Arrangørveileder/guide for gode arrangement i grener. Gren gir tilbakemelding på om det er behov for at det utvikles arrangørmaal for klubbene.

**Vedtak:** LK ser positivt på at det utvikles arrangørmaal for klubbene og kompetansedeling på tidtaking. Årets KM-stafett vil være MIX-stafett. LK ser gjerne at undersøkelsen presenteres direkte i LK.

### **Sak 56 – 21/23 – Organisering Junior**

Jens Petter Estil er nå kretslagstrener og Ane Bjørgum Valås er juniorkoordinator. På bakgrunn av dette er Ronny bedt om å ta junioransvar i LK. Det innstilles på at Jens Petter fortsetter som LK-medlem uten definert hovedansvar.

**Vedtak:** Jens Petter Estil fortsetter som LK-medlem uten definert hovedansvar.

### **Sak 57 – 21/23 – Reiseopplegg junior**

Reiseopplegg for juniorrenn etterspørres. Hva er status her? Det er også verdt å nevne at det er mye renn for junior med lang reise og høye reisekostnader. NTS har også forespurrt mulig samarbeid om f.eks. frakt av ski og smørefasiliteter.

#### **Vedtak:**

*Bardufoss:* Ronny som LK-ansvarlig junior avklarer med de som er aktuelle for å koordinere eventuelt felles opplegg, typisk en del fra kretslaget junior.

*Gålå:* er et vanlig renn der det en mulig å sanke FIS-poeng, ingen planer om felles opplegg her. *Samarbeid NTS:* Ronny tar kontakt med LK-leder NTS for mulig samarbeid.

### **Sak 58 – 21/23 – Høstmøte oktober – tema for fagmøte langrenn**

Alle bes tenke gjennom aktuelle tema for fagmøte langrenn. Hva vil de oppmøte vite noe om?

**Vedtak:** Aktuelle tema for fagmøte langrenn kan være: Soneinndeling, klubbsamarbeid på andre måter (Tiller, Sjetne, Klæbu), aktuelle tema fra høstmøte NSF, status og planer for kommende sesong pr. ansvarsområde i LK, terminliste, senioropplegg fra løper og/eller treners side (f.eks. ELON eller Mats/Magnus fra TMN), mer rettet mot yngre og klubber enn de siste møtene

### **Sak 59 – 21/23 – Soneinndeling**

Vi diskuterer innspill rundt sonestrukturen, se e-post på Teams. Eksempelvis består sone Neadal av nesten bare én aktiv klubb, mens det er veldig stor aktivitet i sone Trondheim. Ting kan tyde på at det er på tide å se på ny soneinndeling.

**Vedtak:** Soneinndeling tas opp som diskusjonstema på fagmøte langrenn.

### **Sak 60 – 21/23 – Årshjul og Møteplan LK**

**Vedtak:** Neste møte sent i oktober

### **EVENTUELT**

**Sponsorutvalg** – ble ikke diskutert

Mvh  
Håkon Solvik, Leder LK STS